



003 140

N°...../NASLA/DGA/DECS/Adm 2/a

Buea, 10 OCT 2024

COMMUNIQUE

Le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) porte à la connaissance de l'opinion publique qu'un faux communiqué signé le 07 octobre 2024 est en circulation et invite certains « candidats » à passer au campus de la NASLA aux fins d'inscription moyennant une forte somme d'argent à déboursier au plus tard le 09 octobre 2024.

Il rappelle que par arrêtés n°00097/A/MINDDEVEL ; n°00098/A/MINDDEVEL et n°00099/A/MINDDEVEL du 09 août 2024, le Ministre de la Décentralisation et du Développement Local a signé les résultats portant admission des candidats respectivement aux cycles A, B et C de la NASLA.

A cet effet, il invite les candidats et les parents à ne pas donner suite à ces actes malveillants et à dénoncer les auteurs et complices à l'adresse : contact@nasla.cm ./-

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA) hereby informs the public that the communiqué signed on 7 October 2024, currently circulating and requesting some "candidates" to come to NASLA not later than 9 October 2024 and pay a huge amount of money as registration fees, is fake.

In this light, he reminds everyone that the Minister of Decentralization and Local Development, through Orders No. 00097/A/MINDDEVEL, No. 00098/A/MINDDEVEL, and No. 00099/A/MINDDEVEL of 9 August 2024, signed the final results of successful candidates into Cycles A, B and C respectively.

He therefore calls on candidates and parents to refrain from these malicious acts and to report the perpetrators and accomplices using the following address: contact@nasla.cm ./-

Pour le Directeur Général
et par Délégation
Le Directeur Général Adjoint

